

الإفصاح عن المناقشات الجارية بشأن اتفاقية شراء الطاقة الجديدة

تود شركة العنقاء للطاقة (ش.م.ع.ع.) "ويشار إليها فيما بعد بـ "الشركة" إفادة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وجمعية المستثمرين، بأنه إلحاقا للإفصاح الصادر بتاريخ 12 نوفمبر 2025 بشأن الإفصاح عن المناقشات الجارية بشأن اتفاقية شراء الطاقة الجديدة، أن تعلن أن الشركة قد تلقت خطاب إسناد بتاريخ 16 مارس 2026 من شركة نماء لشراء الطاقة والمياه بشأن اتفاقية شراء جديدة للطاقة 2026، بحيث تبدأ الاتفاقية الجديدة اعتبارا من تاريخ 1 أبريل 2029 مباشرة بعد انتهاء الاتفاقية الحالية ولمدة 15 سنة حتى تاريخ 31 مارس 2044.

وقد طلبت شركة نماء لشراء الطاقة والمياه من الشركة أن تؤكد موافقتها على خطاب الإسناد خلال موعد أقصاه 18 مارس 2026. ولذلك تقوم الشركة حاليا بمراجعة خطاب الإسناد والعمل على الرد على رسالة شركة نماء لشراء الطاقة والمياه وسوف تقوم الشركة بالإعلان عن أي تطورات جوهرية وفقا لمتطلبات الإفصاح.



Ahmed

أحمد زاهر حمد العبري

رئيس الشؤون المالية / مسؤول الإفصاح

Ongoing Discussion for a New Power Purchase Agreement Disclosure

Phoenix Power Company SAOG (the “Company”) advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors’ community and further to the disclosure issued on 12 November 2025 regarding the new Power Purchase Agreement, the Company announces that it has received on 16 March 2026 a Letter of Award from Nama Power and Water Procurement Company (PWP) regarding a new Power Purchase Agreement (PPA).

The new agreement would commence on 1 April 2029, immediately following the expiry of the current agreement, and would remain in effect for a period of 15 years, ending on 31 March 2044.

PWP requested that PPC confirms its acceptance of the Letter of Award by 18 March 2026. Therefore, the Company is currently in the process of reviewing and preparing a response to the correspondence received from PWP and will announce any material developments in accordance with the applicable disclosure requirements.



Ahmed Al Abri

Chief Financial Officer / Disclosure Officer

